
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 25-10-2023 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

 

Aanwezig Namens 
  
Bert-Jan Rip WBO interim Voorzitter & WR Dietsveld/Vogelbuurt 
Marielle Vos WBO-secretaris, Notulist & WR Planetenwijk 
Ton van der Voort WR Patrimonium 
Inge Zuurendonk WR Indische Buurt Noord 
Teun Slijkerman WR de Krim 
Paul Boom DR Spaarndam 
  
Anita Jonk Gemeente Haarlem gebiedscoördinator 
Michiel Groothuis Buurts 

 
1 - Opening 

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom. Marielle geeft aan dat Cees, 
Ismael, Erwin, Dick, Thea & Alex zich afgemeld hebben. Anita Jonk is ter vervanging van Rizgar 
aanwezig, zijn afscheid zal derhalve verschoven worden naar volgende maand. Dan zal ook de 
nieuwe verbinder zich komen voorstellen. Anita is Gebiedscoördinator en werkt derhalve intern 
gericht, terwijl Rizgar als gebiedsverbinder meer extern gericht is. 

2 – Notulen vergadering 29-09-2023 & Actiepunten 

Er zijn nog in een latere fase wijzigingen doorgegeven, vandaar dat Mariëlle de definitieve versie 
heeft meegestuurd bij de agenda. Zij zal voortaan een hele week wachten op wijzigingen en dan pas 
de finale versie versturen. Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 

De meeste actiepunten waren voor Rizgar, afgesproken wordt dat Anita deze vermeldt bij de 
mededelingen van de gemeente.  

Overige actiepunten: 

1) Samen Haarlem: Marielle had Mohammed gevraagd een presentatie te komen geven, tot op 
heden geen reactie meer gekregen. 
 

3 – Vervanging Cees als voorzitter 

Cees heeft door gezondheidsproblemen aangegeven te stoppen met het WBO, volgende maand zal 
er dan afscheid van hem genomen worden. Marielle heeft Bert-Jan gevraagd als voorzitter, daar 
stond hij niet afwijzend tegenover maar wilde dit wel eerst besproken hebben in de vergadering. 
Iedereen is het ermee eens en aldus wordt besloten dat Bert-Jan de nieuwe voorzitter is.  

4 – Presentatie over Buurts (Michiel Groothuis) 

Michiel stelt zichzelf voor, hij kent iedereen aan tafel, dus een voorstelrondje is niet nodig. Vorig jaar 
is er een aanbesteding geweest vanuit de Gemeente, uiteindelijk is het gegund aan het 
samenwerkingsverband van Dock, Haarlem Effect en Leger des Heils, die verder zijn gegaan onder de 
naam Buurts.  

D.m.v. het project “Gewoon in de Wijk” willen ze graag direct met alle partijen en betrokkenen 
samenwerken in de wijk.  



Er zijn afspraken gemaakt met 60 kleine organisaties, sommige worden ingehuurd, anderen zijn in 
dienst van Buurts gekomen. 

Alles m.b.t. het Sociale Domein is dus in een plan voor 5 jaar naar Buurts overgezet, zij zijn 
verantwoordelijk en hebben een partnerschap afgesloten met de gemeente hierover om de lijnen 
kort te houden. 

Allerlei organisaties vormen de “Sociale Basis”, waaronder de Bibliotheek, Scouting, Mantelzorg etc. 

Daarnaast zijn er Wijkteams ingericht, voor Haarlem Noord zijn dat Noord/Noord (grens bij Jan 
Gijzenkade) en Noord/Zuid waarbij Sociale Makelaars (voorheen Opbouwwerkers) met elkaar 
samenwerken. Er zijn 4 gebiedsmanagers (Noord, Schalkwijk, Zuidwest en Oost). Daarnaast werken 
ze soms op projecten die de gehele stad aangaan. Het WMO en de Schuldverlening die voorheen bij 
de gemeente werkte, zijn nu gedetacheerd bij Buurts maar zullen op termijn in dienst komen van 
Buurts. Daarnaast is er nog andere zorg, bv GGZ en LvB (Licht Verstandelijk Beperkt), waarbij er 
voorheen individueel begeleiders waren, zal er in de toekomst meer van netwerken gebruikt gaan 
worden.  

Marielle vraagt of er bij de situatie van de Hélène de Swartstraat ook Buurts betrokken is, Michiel 
bevestigt dit, ook de gebiedsverbinder. 

Bij het project “Wijkprogrammering” werken partners met de gemeente samen. Bij “Wijkaanpak” 
worden ook andere afdelingen van de gemeente betrokken en worden er extra investeringen 
gedaan. In Noord zijn dat de Transvaalbuurt, Delftwijk en een stukje van de Indische Buurt. 

Michiel geeft aan dat er een inventarisatie is gemaakt van alle organisaties op het gebied van Sociaal 
Domein. Bert-Jan heeft het gevoel dat hij wat mist op dit gebied, kan er een overzicht gemaakt 
worden per wijkraad? Met name om goed voorbereid te zijn op de transitie naar een wijkplatform 
zou een actuele inventarisatie helpen. Mariëlle geeft ook aan dat Planetenwijk weinig zicht heeft op 
Sociale problematiek in de wijk. Anita geeft aan dat dit overzicht is te vinden in de link van “Haarlem 
Cijfers”  

https://haarlem.incijfers.nl/mosaic/haarlem-in-cijfers---dashboard/ 

Ton geeft aan dat hij vanuit de gemeente geloot en gevraagd is voor de Burgerberaad. Marielle legt 
uit dat er 16000 brieven verstuurd zijn, je kunt aangeven of je wel of niet wilt participeren. Uit deze 
mensen worden 128 mensen voor deze raad geloot. Het betreft het onderwerp CO2. Zij worden dan 
5 zaterdagen verwacht voor vergaderingen hierover.  

Ton geeft aan zich afgemeld te hebben omdat hij al genoeg doet. Men vindt het wel een goede actie 
van de gemeente en zijn benieuwd hoe dit gaat lopen. Het is vergelijkbaar met het Nieuwe 
Democratie project. 

Inge geeft aan dat er weer een oproep wordt gedaan op buitengewoon ruimhartige vrijwilligers 
hiervoor te krijgen. 

Ton is sceptisch, zeker n.a.v. het gehele proces waarbij besloten is dat de wijkraad opgeheven moet 
worden. 

Teun geeft aan dat het een mooi initiatief is maar is benieuwd wat het plan erna zal zijn. Voor hun is 
het al ingewikkeld om in contact te komen met bewoners die nu al betrokken zijn met projecten. 
i.v.m. de AVG krijgt de wijkraad geen informatie. 

Bert-Jan is van mening dat de gemeente veel transparanter moet communiceren dat er naast de 
werking van de indirecte democratie (1 x in de 4 jaar stemmen voor de gemeenteraad) de gemeente 
ook de ambitie heeft om de directe democratie door middel van bijvoorbeeld het instrument 
‘burgerberaad’ meer toe te passen binnen de Haarlem.  Nu loopt dit naast elkaar en kan tot 



verwarring leiden. Wellicht kan deze voorlichting  binnen het nieuwe participatiebeleid een plek 
krijgen. 

Michiel wil graag gewoon zo veel mogelijk contact, d.m.v. projecten, Burgerberaad, Wijkplatform of 
Right to Challenge. 

Anita geeft aan dat het college nu in zet op “samen met de stad”. De reactie van de leden is dat dit 
nog niet erg lukt en daar door de gemeente nog hard aan gewerkt moet worden. 

Michiel geeft aan dat er vele plannen zijn vanuit Buurts, maar dat het nog wel lastig is dit goed uit te 
voeren. Het betreft een hele nieuwe manier van werken, zowel voor de gemeente als voor Buurts. 
Ze zullen meer een helikopterview moeten gaan aannemen i.p.v. probleemoplossend werken, zoals 
nu het geval is. Ze zijn nu bezig de organisatie op te tuigen, dat is heel lastig gezien de moeilijke 
arbeidsmarkt. 

De hubs “Horizon”, “Fjord”, en “Cronje 1” zijn erg waardevol, ook het “Posthuis” in het Schoterbos, 
de “Groene werkplaats,” “Delftwijk City” en de “Fietsenwerkplaats”. 

Marielle geeft aan dat bij het hangjongeren probleem bij het Zaanenpark ook Buurts betrokken is. 
Michiel bevestigt dit, er zijn jongerenwerkers die nauw overleg hebben met Handhaving en Politie 
hieromtrent. 

Men is nu aan het bekijken wat nodig is voor welke wijk. 

6 – Mededelingen vanuit de Gemeente (Anita) 

● “Mooi door Noord” komt eraan, ze zijn bezig met de organisatie.  
● Bushalte Vondelweg, is Marcel IJzerdoorn mee bezig. 
● Schoolbusje Daaf Gelukschool Sinnevelt – Handhaving mee bezig 
● Wijkplatforms & Juridisch specialist – Guda mee bezig is nu op vakantie.  
● Karin Kranendonk is de nieuwe gebiedsverbinder geworden en zal per 1/11/ beginnen. Anita 

zal het emailadres aan Marielle doorgeven t.z.t.  
● Debby Bruinsma zal als Gebiedsmanager per 1/12 beginnen, ook van haar zal Anita de 

contact gegevens doorgeven. Lia is interim gebiedsmanager geweest en zal op 16/11 
hiermee stoppen. 

7 – Mededelingen vanuit de Wijkraden 

● Partimoniumbuurt  
Verduurzaming - Ton vermeld dat de Patrimoniumbuurt bezig is met verduurzaming. Het is 
gesplitst tussen huurders en tweeverdieners. Er is nu een enquête gehouden onder 220 
bewoners. Ton vraagt zich af hoe de financiering hiervan gaat lopen. Anita geeft aan dat 
Malou van Kempen hier de specialist van is. Marielle geeft aan dat zij uitgenodigd is om een 
presentatie hierover te geven volgende maand.  
Hoorne Vastgoed & Carpet Right overleg - Ton geeft tevens aan dat eind november een 
vergadering wordt gehouden met Hoorne vastgoed (Spaarneboog & Filippo) en Carpet Right. 
De geplande terraswoningen zijn prima, maar het is onbekend wat daarachter gaat komen.  
De eerste sessie is uit de hand gelopen 
 

● De Krim  
HTC - Bert-Jan vraagt of de voorzitter van de HTC nog contact met hen opgenomen heeft 
over de nieuwe Turnhal. Teun geeft aan dat dit niet het geval is. Kinheim en het Mendel 
staan er niet positief tegenover, nu is er een formele procedure gekomen. De wijkraad heeft 
goed contact met alle partijen. 

 



• Indische Buurt Noord  
Nieuw Guineaplein - Inge geeft aan dat op 24/12 er weer zingen is op het Nieuw 
Guineaplein. 
Inrichting Kedoestraat – hierover is nu een brief naar de bewoners gestuurd, op het kaartje 
staat de gehele Indische Buurt Noord, tot op heden is er nog geen contact geweest met de 
Wijkraad.  Anita geeft aan dat het project breder getrokken is door de vele groen 
initiatieven. Inge geeft aan dat contact met Bosch en Witteveen moeizaam verloopt. 
Jan Gijzekade – Is weer een bouwplaats geworden en geeft vele klachten, de wijkraad zal 
weer contact opnemen met de aannemer. 

 

● Vogelbuurt/Dietsveld  
Koningin Emmaschool - Bert-Jan zou graag willen de belanghebbenden en omwonenden van 
de Emmaschool zo goed als mogelijk betrokken gaan worden bij de herinrichting van het 
nieuwe schoolplein. Met name ook omdat de overtuiging is dat niet zozeer het opnieuw 
inrichten maar met name het duurzame beheer van het schoolplein de grootste uitdaging 
zou zijn. Het gevoel van betrokkenheid en eigenaarschap bij zo veel mogelijk 
belanghebbenden realiseren zou daarvoor een belangrijke voorwaarde zijn. Het blijkt dat 
Michiel daar veel kennis van heeft, ook zullen de nieuwe gebiedsverbinder en de regisseur 
openbare ruimte (Gerard van Dungen) betrokken moeten worden. Anita geeft aan hierover 
ook veel te weten. Bert-Jan pakt dit verder op. 
Afsluiting & Oprichtingsfeest – Op 13 december zal er een groot feest gegeven worden op 
het Roerdompplein n.a.v. de afsluiting als Wijkraad en oprichting als Wijkplatform. 
 

● Planetenwijk  

Ontwikkeling Sportweg – Er komt een bewonersbijeenkomst op 14 november in het Schoter 
Lyceum. Volgens Bert-Jan wordt de Klankbordgroep hierna weer bijeen geroepen en 
geïnformeerd. 
Posthuis – Ze zijn nu zo ver dat de spanten geplaatst kunnen gaan worden, idee was eerst 
begin december, maar is i.v.m. mogelijke gevaar op brandstichting einde jaar, verschoven 
naar begin januari. Anita geeft aan dat er een hoog bedrag gevraagd wordt door de 
gemeente aan lege kosten, zij zijn daar intern mee bezig dit probleem op te lossen omdat dit 
in het kader van de Right to Challege wel heel vreemd zou zijn.  
Verkeersveiligheids petitie rondom Zaanenpark – een bewoner heeft een petitie opgestart 
de wegen rondom het Zaanenpark veiliger te maken, dit loopt heel goed al 270 
handtekeningen binnen. Marielle heeft hierover ook contact met Thijs Zijlstra van de 
gemeente. 
Overlast Felix Scooters – er worden de laatste tijd veel scooters op het Marnixplein gezet 
door Felix, hierover zijn klachten vanuit de buurt, Marielle is i.o.m. Felix, de gemeente en 
Handhaving hierover.  
Kerstsamenzang Zaanenpark – Marielle vraagt aan Michiel of er weer een Kerst Samenzang 
komt. Hij geeft aan dat dit niet het geval is, omdat er geen vrijwilligers zijn! Voor Zomer in de 
Zaanen hebben zich wel wat mensen opgegeven. Marielle geeft aan dit heel jammer te 
vinden voor de buurt, als wijkraad promoten zij altijd dit evenement in hun wijkblad. 
 

8 – Rondvraag 

• Er is geen rondvraag 
 

Om 21.00 uur wordt de vergadering gesloten. 
 
 



 

Volgende WBO-vergadering is 22 november om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

Overzicht WBO-vergaderdata 2023 

25 januari  – overleg met brainstormsessie vanuit gemeente over Wijkplatform 
22 februari  – overleg wijkraden onderling (besloten bijeenkomst alleen wijkraden) 
22 maart – overleg met presentaties 
19 april   – overleg met presentaties (na overleg met wijkraden) 
24 mei   – overleg met presentaties  
21 juni   – overleg wijkraden onderling 
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
27 september  – overleg met presentaties  
25 oktober  – overleg met presentaties  
22 november  – overleg met presentaties van Malou van Kempen (verduurzamen) &  

   Mitchel van Roijen – Hoofd Handhaving Haarlem 
20 december  – overleg wijkraden onderling – Thijs Zijlstra (Mobiliteit/verkeersveiligheid) ? 
 

Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart  
24 april   
22 mei   
19 juni    
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november   
18 december   
 

 

Actielijst Onderwerp Datum Status 
    
Rizgar/ 
Guda 

Communicatie m.b.t. Wijkplatform opnemen met 
Guda 

27/09/2023 Open 

Rizgar/ 
Guda 

Juridisch specialist regelen voor info sessie wijkraden 
en contactpersoon regelen voor vragen en 
begeleiding rechtspersonen opties Wijkplatform 

27/09/2023 Open 

 

 

 


